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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja Zdrowia, Rodziny i Polityki 

Socjalnej, Posiedzenie komisji połączone 

Protokół nr 2/21 

II posiedzenie odbyło się w dniu 25 października 2021r.  

Obrady rozpoczęto 25 października 2021r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:22 tego 

samego dnia. Komisja odbyła się w trybie zdalnym. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w liczbie 9 osób – wg załączonej 

listy obecności. 

2. Członkowie Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej w liczbie  6 osób – wg 

załączonej listy obecności. 

3. Pani Iwona Franelak – Zastępca Burmistrza Miasta Myszkowa.  

4. Pani Aleksandra Podgórska – dyrektor MDK w Myszkowie. 

5. Pan Piotr Wysocki – dyrektor MOSiR w Myszkowie.  

6. Pan Andrzej Nowak – dyrektor Szkoły Muzycznej I stopnia w Myszkowie. 

7. Pani Grażyna Dorożyńska – kierownik KZGM.  

 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Elżbieta Doroszuk 

3. Andrzej Giewon 

4. Beata Jakubiec-Bartnik 

5. Zofia Jastrzębska 

6. Norbert Jęczalik 

7. Małgorzata Skinder 

8. Iwona Skotniczna 

9. Tomasz Szlenk 

10. Jacek Trynda 

11. Jerzy Woszczyk 

 

Porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji z dnia 

27.09.21r. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

24.08.21r. 

4. Informacja dotycząca rozpoczęcia roku szkolnego i funkcjonowania Szkoły Muzycznej 

w SP nr 3. 

5. Ocena letniego wypoczynku dzieci i młodzieży "Lato w mieście". 

6. Informacja na temat ilości, stanu technicznego oraz przeprowadzonych remontów lokali 

socjalnych oraz dalszych planów związanych z ich pozyskiwaniem. 

7. Sprawy różne. 
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Do punktu 1.  

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził prowadzący obrady komisji p. Jacek Trynda. Powitał 

Państwa radnych, p. Burmistrza. Prowadzący obrady komisji wyczytywał kolejno radnych 

i poprosił o potwierdzenie wyczytanej osoby o werbalne potwierdzenie obecności poprzez 

naciśnięcie przycisku kworum. Stwierdził prawomocność obrad. Przedstawił porządek 

posiedzenia. Porządek posiedzenia komisji wszyscy radni otrzymali. Prowadzący obrady 

komisji zapytał, czy radni mają jakieś uwagi do porządku? 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Balwierz, Małgorzata Skinder, Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 2.  

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji z dnia 

27.09.21r. 

Prowadzący obrady komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 

z dnia 27.09.2021r.? Z uwagi na brak uwag przewodniczący zaproponował głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji z dnia 

27.09.21r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skinder 
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Do punktu 3. 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

24.08.21r. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 

z dnia 24.08.2021r.? Z uwagi na brak uwag przewodniczący zaproponował głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

24.08.21r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Balwierz 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Woszczyk 

 

Do punktu 4. 

Informacja dotycząca rozpoczęcia roku szkolnego i funkcjonowania Szkoły Muzycznej 

w SP nr 3. 

 

Prowadzący obrady komisji p. Jacek Trynda powiedział, że jest z nami dyrektor Szkoły 

Muzycznej. Zapytał, czy radni mają jakieś pytania do tej informacji, która została nam 

przekazana. Z uwagi na brak pytań zaproponował przejście do kolejnego tematu.  

 

Pan Andrzej Nowak zaprosił radnych na I Koncert Pieśni Patriotycznej, który się odbędzie 

9 listopada o godz. 18.00 w Kościele Św. Stanisława w Myszkowie. Będzie to pierwszy występ 

uczniów poza szkołą. Bardzo gorąco zapraszam Państwa na ten występ.  

 

Do punktu 5. 

Ocena letniego wypoczynku dzieci i młodzieży "Lato w mieście". 

 

Prowadzący obrady komisji p. Jacek Trynda powiedział, że jako pierwszy będzie 

przedstawiciel MOSiR. Zapytał radnych, czy w związku z ta informacja radni mają jakieś 
pytania? 
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W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że nie ma pytań do „Lata w Mieście, natomiast mam 

pytanie o termomodernizację budynku MOSiR. Na jakim to jest etapie, czy coś się ruszyło, czy 

coś drgnęło w tym temacie?  

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że projekt termomodernizacji prowadzi Urząd Miasta. 

Wykonawca tu już był parokrotnie, dokonywał inwentaryzacji obiektu w celu przygotowania 

tego projektu.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska poprosiła panią Burmistrz o sprecyzowanie, na jakim etapie jest ta 

termomodernizacja.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina jest w trakcie realizacji umowy, o postępach będziemy 

Państwa informować. Jeżeli Pani zgodzi się na taką wersję to przy kolejnym wystąpieniu 

przekażę szczegóły tej umowy. W tej chwili ja poproszę i za chwileczkę będę mogła już 
omówić z Państwem szczegóły tej umowy.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy dzisiaj? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że tak, za chwileczkę. 
 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że chciała się zapytać, jeżeli chodzi o budynek 

klubowy, czy jest już zgoda Wód Polskich na odprowadzanie deszczówki z kortów tenisowych?  

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że pismo zostało złożone do Wód Polskich o pozwolenie 

wodno - prawne. Dzisiaj nawet rozmawiałem z Panią, która nas tutaj reprezentuje, wszystko 

idzie na dobrej drodze, żeby uzyskać to pozwolenie jak najszybciej. Teraz czekamy na decyzję.  
 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czyli decyzji ostatecznej nie ma jeszcze? 

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że nie, ale to nie stoi na przeszkodzie, żeby dokończyć projekt 

tylko (wypowiedź niesłyszalna) jak będzie zgłoszone o pozwolenie na budowę do Starostwa.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania?  

 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że na poprzednich komisjach zgłaszała uwagi do 

ewentualnej modernizacji wnętrza MOSiR, głównie o część basenową. Teraz ponieważ będzie 

robiona termomodernizacja, co prawda Pan dyrektor mówił, że tymi sprawami zajmują się 
odpowiednie wydziały w Urzędzie Miasta, ale czy przed dokonaniem termomodernizacji, czy 

jest możliwość uwzględnienia chociaż w jakimś stopniu tego pomysłu, żeby uatrakcyjnić 
wnętrze MOSiR? 

 

Pan Piotr Wysocki powiedział, że to wszystko trzeba rozmawiać z projektantem, bo jaki jest 

zakres jego pracy przy termomodernizacji, czy on też obejmuje również te sprawy związane 

jak tutaj Pani radna powiedziała, z uatrakcyjnieniem wnętrza MOSiR. To tutaj jak Pani 
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Burmistrz mówiła zakres tej umowy będzie przedstawiony, to wszystko będzie wtedy widać na 

tej umowie, jaki jest zakres jego pracy.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna rozumiem, żeby chwilę poczekać po uzyskaniu odpowiedzi od pani 

Burmistrz. Mogę wtedy dopytać? 

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że tak, bo wynika to z tej umowy jak ten projektant będzie 

realizował termomodernizację i czy ona obejmuje to, o czym Pani zwróciła uwagę o te atrakcje 

wewnątrz MOSiR.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy w tej ofercie przetargowej o termomodernizację 
zostały uwzględnione te uwagi, które zgłaszała pani radna Iwona Skotniczna. Czy to zostało 

ujęte w tych planach? Radna zwróciła się z drugim pytaniem do pani Burmistrz, może 

o Wodach Polskich i o zgodzie Wód Polskich wypowiedziałaby się pani Burmistrz, skoro to 

miasto prowadzi.  

 

Pan Piotr Wysocki powiedział, że on jako MOSiR wystąpił o zgodę do Wód Polskich, 

a odnośnie planu termomodernizacji MOSiR prowadzi to Urząd Miasta. Z mojej strony nie 

mam pełnej wiedzy jaki jest zakres umowy pomiędzy Urzędem Miasta, a projektantem. 

Odnośnie tych Wód występowałem jako MOSiR Myszków, już są złożone dokumenty 

w Polskich Wodach w Sieradzu, na dniach czekamy po prostu na decyzję.  
 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że chciała zapytać o budynek klubowy wraz 

z kortami tenisowymi, bo ta projekt był przedłużony jak słyszeliśmy na którejś sesji do 

30 października. Radna zwróciła się z pytaniem do pani Burmistrz, czy już jest wiadomo, czy 

projektant już, jeżeli zgoda jest w trakcie złożył jakąś końcową ofertę, na jakim to jest etapie?  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że jeśli chodzi o budynek klubowy to czekamy w tej chwili na 

pozwolenie wodno – prawne, o czym powiedział już pan dyrektor MOSiR i termin zakończenia 

prac projektowych to jest 30 listopad. Musimy dać projektantowi również możliwość uzyskania 

ewentualnych dokumentów, ale kluczowym w tej chwili jest uzyskanie w tej chwili z Wód 

Polskich zgód. Natomiast jeśli chodzi o termomodernizację budynku MOSiR rzeczywiście 

przymierzamy się do przebudowy tarasu, również jest to uwzględnione w termomodernizacji 

tego budynku. Dnia 4 października została zawarta umowa, firma jest z Będzina, w ciągu 20 

dni od zawarcia umowy wykonawca jest zobowiązany do przedstawienia koncepcji planowanej 

i zagospodarowania tego tarasu i planowanej termomodernizacji. Po kontakcie z projektantem 

będziemy mogli mówić o większej ilości szczegółów. Termin wykonania tej umowy to jest 15 

grudnia 2021r., czyli jeszcze w tym roku jeżeli nie będzie żadnych przeszkód, głównie 

związanych niestety z pandemią będziemy dysponować dokumentami związanymi 

z termomodernizacją budynku MOSiR i przebudową tarasu w celu uatrakcyjnienia tej części 

basenowej. Ważne jest to, że w tej chwili praktycznie wszystkie przedłużenia wykonywania 

dokumentacji projektowych, we wszystkich przypadkach projektanci powołują się na 

komplikacje związane z pandemią i kontaktem z różnymi instytucjami, z Urzędami. To 

najczęściej taki powód jest podnoszony przy prośbach o przedłużenie terminów realizacji 

umów.  

 

Radna p. Małgorzata Skinder zgłosiła swoją obecność na Komisji.  
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Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, kiedy została przedłużona ta umowa o (wypowiedź 
niesłyszalna), bo my radni nie jesteśmy o niczym informowani.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że sięgnie po dokumenty, bo niestety nie pamięta, kiedy aneksy 

były podpisywane.              

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy radni muszą być o czymkolwiek informowani, 

czy jesteśmy tu zbędnym ogniwem w tym Urzędzie? 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że ten temat już był podnoszony 

niejednokrotnie. Mówiliśmy o tym, że rzeczywiście przepływ informacji między Urzędem 

Miasta, a radnymi jest delikatnie mówiąc niewystarczający. W związku z tym nie wiem jakie 

kroki możemy podjąć, żeby to się po prostu poprawiło.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że również popiera pytania pani Jakubiec – Bartnik, 

bo niestety ta sytuacja trwa od jakiegoś czasu.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że po pandemii to mamy tablety i można to na 

tablety jakieś informacje przesyłać. W końcu jesteśmy tutaj dla miasta, dla ludzi, chcemy coś 
robić, a nie dowiadywać się, jeżeli się ktoś zapyta albo nie zapyta. Za miesiąc to się rok kończy 

i będzie znowu przesunięte.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zaproponował, aby zawnioskować o to, żeby 

poprawiła się współpraca z Urzędem Miasta poprzez dokładniejsze, czy częstsze informowanie 

radnych o (wypowiedź niesłyszalna), czy też już wykonanych działaniach.  

 

Pani Burmistrz wtrąciła, że radni są informowani o problemach, które mamy z projektem, który 

mamy na budynek klubowy. Jest to sytuacja związana z odprowadzaniem wód i wiecie jaki jest 

powód przeciągnięcia terminu realizacji tej dokumentacji. Nie możemy narzucić na projektanta 

obowiązku wykonania tej dokumentacji do 30 października, w momencie którym nie dysponuje 

od odpowiednimi zgodami Wód, dlatego szczerze mówić nie rozumiem. O Wodach jesteście 

Państwo informowani na bieżąco. Nie wiem, gdzie widzicie państwo problem 

z nieprzekazywaniem Wam informacji. Natomiast jeśli chodzi o terminy za chwileczkę 
będziecie Państwo mieć, kiedy podjęte zostały takie decyzje i związane są tak jak mówię tylko 

i wyłącznie z terminem otrzymania z Wód Polskich odpowiednich dokumentów, o czym już 
mówił pan dyrektor MOSiR. Jeśli chodzi o zakres dokumentacji projektowej, bo w tej chwili 

mam dodatkowo dokument, który mówi o budynku MOSiR to: dokumentacja projektowa dla 

budynku MOSiR w Myszkowie ma obejmować przebudowę, rozbudowę istniejącego tarasu 

wraz ze zmianą użytkowania na pomieszczenia sauny i jacuzzi, rozbudowę, przebudowę 
budynku należy tak zaprojektować aby nie pozbawić istniejącego basenu dostępu do światła 

dziennego. To jest ten fragment, który mówi o tym, jakie zmiany będą dokonane obszarze 

niecki basenowej, Natomiast jeżeli chodzi o docieplenie to jest szereg informacji takich 

technicznych związanych typowo z modernizacją. Także wydaje mi się, że tego nie ma sensu 

przytaczać.  
 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zwrócił się do pani Burmistrz, że wszystko byłoby w 

porządku, gdyby radni wiedzieli o tym wszystkich działaniach Państwa, ale widocznie tak nie 
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jest skoro dopytują i mają uwagi w stosunku do tego co się tutaj w Urzędzie Miasta dzieje. 

Wynikałoby to z tego, że radni jednak nie wiedzą, nie znają zakresu działań, nie znają tych dat. 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że sam pan dyrektor nadmienił, że problem 

odprowadzania wód kortu tenisowego, można ruszać z pracami, czy projektami jeśli chodzi 

o budynek klubowy. Bo z tego co wiem to był prawie gotowy, a jeżeli chodzi o odprowadzanie 

Wód Polskich to ten projekt, to odprowadzenie, te zgody to od kilku lat nie są, bo to jest 

odprowadzenie z trybuny z tyłu, (wypowiedź niesłyszalna) 10 lat temu jest już nieaktualny, a 

z tego co wiem właścicielem nie był MOSiR, tylko Urząd Miasta. To nie jest problem, który 

się teraz pojawił.             

 

Pani Burmistrz dodała, że te dokumenty są niezbędne do uzyskania pozwolenia na budowę, nie 

ma innej możliwości. Bez tego nie dostaniemy po prostu takich dokumentów, a z kolei bez tych 

dokumentów nie możemy rozpocząć prac ani ogłaszania przetargu.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk powiedział, że chciał się odnieść do całej sytuacji. Projektujemy już 
przez rok czasu, chciałem zapytać, kiedy zostało wystąpienie do Wód Polskich, bo wydaje mi 

się, że nie rok temu wystąpiliśmy do Wód Polskich. Rok czasu, trwa to naprawdę bardzo dużo, 

wszyscy się denerwują, chcemy żeby ta inwestycja była zrobiona, tym bardziej zostało 

przyznane dofinansowanie, gdzie mówi, że do końca 2020r. musimy wykonać tą inwestycję, 
więc to nie jest tak, że miesiąc temu może złożyliśmy wniosek, czy może dwa miesiące temu 

do Wód Polskich, a ten projekt nam się praktycznie od roku przeciąga. Cały czas jest 

przedłużany i my jako radni się boimy o to, że za chwilę nam czasu braknie na zrealizowanie 

tej inwestycji. 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że chciała się odnieść jeżeli chodzi o klub 

sportowy. My jako radni, mieszkańcy, kibice robimy wszystko, żeby ten klub godnie 

reprezentował Myszków. VIII zwycięstwo mężczyzn, VIII zwycięstwo dziewczyn na I miejscu, 

dzieci wygrywają, a jakoś nie widzimy ani krzty pomocy. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zwróciła się z pytaniem do pana dyrektora, jaka jest data złożenia 

prośby o tą zgodę do Wód Polskich? 

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że 30 września złożyliśmy to do Sieradza do Polskich Wód. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, jak dawno pan dyrektor wiedział, że należy z taką prośba 

wystąpić, od jakiego czasu? 

 

Pan Piotr Wysocki odpowiedział, że to wyszło jak projektant wystosował pismo odnośnie, że 

chciał się podłączyć do tej kanalizacji. Przyszło to pismo chyba w czerwcu do Urzędu Miasta, 

a w lipcu do mnie.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska wyjaśniła, że pyta dlatego, bo nie można wystąpić rok wcześniej 

o coś co jeszcze nie jest zaplanowane i określone. 

 

Pan Piotr Wysocki powiedział, że doprecyzuje to. Ja jako MOSiR wystosowałem pismo do 

projektanta, żeby przedstawił dane z projektu, które są niezbędne do uzyskania tego pozwolenia 
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wodno – prawnego. Chodzi tu o powierzchnię dachów, powierzchnie utwardzone, które to 

wynikają z projektu. Jak on da nam te dane w tym momencie mogliśmy uzupełnić o nasze dane 

tutaj z trybuny plus te, które on projektuje i teraz wystąpiliśmy w całości do Polskich Wód i za 

jednym razem będziemy mieli zgodę, decyzje na odprowadzenie wody z trybuny, która od 

2002r. istnieje plus te wody, które są teraz projektowane z tych nowych inwestycji i za jednym 

razem uzyskamy to pozwolenie na 30 lat, bo tak pisaliśmy teraz w piśmie.     

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że Pan wystąpił do projektanta, czyli projektant 

nie wiedział rok temu, że będzie tą wodę odprowadzał, tylko Pan go musiał uświadomić teraz 

miesiąc przed oddaniem projektu, gdzie ta woda będzie odprowadzana. Gratuluję 
projektantowi.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że jeżeli może zabrać głos na temat budynku klubowego, aneks 

mamy zawarty w tym momencie do 31 października 2021r. W tym terminie powinniśmy 

zgodnie z zawartą umową otrzymać pozwolenie na budowę bez potwierdzenia ostateczności 

tego pozwolenia na budowę, natomiast już mamy informację, że projektant 

najprawdopodobniej nie zdąży uzyskać takich dokumentów w określonym terminie, czyli jeśli 
chodzi o aneksy do 31 października tak jak powiedziała pani Beata Jakubiec, to jest prawdziwa 

data i takie dokumenty posiadamy, natomiast z informacji różnych wynika, że to będzie bardzo 

trudne do dotrzymania ze względu na brak zgody z Wód Polskich.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, w związku z tym czym to skutkuje, czy my zdążymy 

wykonać to w tym roku, czy nie? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w tym roku, jeżeli otrzymamy pozwolenie na budowę 
postaramy się ogłosić postepowanie przetargowe na budowę budynku klubowego, jeżeli tylko 

będziemy dysponować pełnymi dokumentami do wykonania tej inwestycji.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że rozumie, że to wystarczy do uzyskania 

dofinansowania, to ogłoszenie?  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina ma dofinansowanie przyznane.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że do końca roku, więc czy ogłoszenie wystarczy do 

uzyskania dofinansowania? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wydaje się Jej, że wystarczy, bo z tego co pamięta mamy do 

końca roku wykonać inwestycję. 
 

Radny p. Tomasz Szlenk powiedział, że tak do końca przyszłego roku 2022r.  

 

Pani Burmistrz dodała, że do końca przyszłego roku, dlatego nie ogłosiliśmy tego przetargu. 

Ogłoszenie przetargu i wybór wykonawcy po otrzymaniu kompletnych dokumentów, które 

nam umożliwią prowadzenie takiego postępowania wydaje się, że umożliwi wykonanie tej 

inwestycji  dotrzymanie terminu związanego z dofinansowaniem budowy budynku klubowego.  
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Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy jeżeli otrzymamy zgodę Wód Polskich do 

31 października, czy projektant wywiąże się i odda projekt?  

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli projektant otrzyma odpowiednie dokumenty z Wód 

Polskich to istnieje szansa, że ten projekt będzie w Urzędzie Miasta w określonym terminie, ale 

nie uzyska do tego momentu na pewno pozwolenia na budowę, bo to są kolejne formalności, 

na które on musi dopełnić i musi czekać po prostu na pozwolenie na budowę. Dlatego mówiłam 

o dacie 30 listopada, bo to się wydaje bardziej prawdopodobne. Dokumentacja projektowa do 

końca października u nas, jeżeli tylko będą dokumenty z Wód Polskich i potem uzyskanie 

decyzji. Zakładam krótkie terminy na uzyskanie decyzji.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała dopowiedzieć i przeprosić, bo bazowała na 

wypowiedzi Tomka Szlenka i zrozumiała, że do końca tego roku i dlatego zrobiło się Jej bardzo 

niecierpliwie.          

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał się, czy jeszcze radni mają jakieś pytania do 

dyrektora MOSiR? Z uwagi na brak pytań zaproponował przejście do informacji z MDK. Z tą 
informacją mogliście się Państwo zapoznać. Czy są pytania do Pani dyrektor?  Z uwagi na brak 

pytań poprosił o parę słów informacji od Pani dyrektor. 

 

Pani Aleksandra Podgórska powiedziała, że tak jak w większości naszych lat staraliśmy się 
zorganizować dla dzieci rzeczy, które byłyby interdyscyplinarne i dlatego w tym roku 

zaangażowaliśmy naszych instruktorów, które prowadzą nasze zajęcia w trakcie roku 

szkolnego, dlatego żeby uatrakcyjnić tę formę i tak jak Państwo macie napisane utworzyliśmy 

mnóstwo pracowni z bardzo wieloma zajęciami, co tez było dla nas swojego rodzaju promocją, 
żeby dzieci, które trafią do nas podczas akcji „Lato w mieście” zobaczyły jak wyglądają 
poszczególne zajęcia i mam nadzieję, że część z tych dzieciaków, bo nie sprawdzałam ile 

została u nas na zajęciach już tych zaczynających się w sezonie jesiennym i trwających do 

czerwca. Tak to wyglądało i oczywiście filmy i teatry, mocno ostatnio stawiamy na teatr dla 

dzieci, zaczęliśmy już właśnie podczas akcji Lato w mieście i dalej kontynuujemy te misje, bo 

już w jesiennym sezonie mieliśmy już dwa spektakle dla dzieci, zresztą prawie przy pełnej 

widowni, więc bardzo nas to cieszy. Te misje upowszechniania teatru, bo u nas nie ma 

instytucjonalnego teatru, w naszym mieście staramy się tutaj dalej podtrzymywać 
i propagować. Korzystając z okazji bardzo serdecznie Państwa zapraszam w ślad za słowami 

Pana dyrektora Szkoły Muzycznej p. Andrzeja Nowaka, który jest notabene bardzo związany 

z naszym Wojewódzkim festiwalem pieśni Patriotycznej. Bardzo serdecznie już Państwa 

zapraszam, na pewno zaproszenia do Państwa dotrą. 11 listopada o godz. 16.00 XXV 

Wojewódzki Festiwal Pieśni Patriotycznej, w ubiegłym roku niemożliwy do zorganizowania 

z uwagi na obostrzenia, ale w tym roku wracamy i mam nadzieje, że przyjdziecie Państwo, 

posłuchacie po dwuletniej przerwie, zwłaszcza, że to już ćwierćwiecze tego festiwalu, więc 

bardzo serdecznie zapraszam. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jakieś pytania do pani dyrektor 

MDK? Z uwagi na brak pytań zaproponował przejście do omawiania kolejnego tematu.  
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Do punktu 6. 

Informacja na temat ilości, stanu technicznego oraz przeprowadzonych remontów lokali 

socjalnych oraz dalszych planów związanych z ich pozyskiwaniem. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że radni mają informację na swoich 

tabletach i zapytał, czy mają jakieś pytania?  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Iwona Skotniczna zapytała, czy w związku z informacja jaką otrzymaliśmy, czy 

będzie jeszcze ktoś zaproszony do dyskusji? Tutaj oczywiście wszystko jest wypunktowane co 

było zrobione na ul. Kościuszki i w innych miejscach, gdzie są mieszkania komunalne 

i socjalne, tam jest wyszczególnienie, ale są informacje od mieszkańców, gdzie na ul. 

Kościuszki 2 mieszka Pani z dwójką małych dzieci i niestety nie jest naprawiony dach, leje się 
do jej mieszkania. Poza tym pytanie moje dotyczy ul. Kościuszki 4 i 6, tam są mieszkania 

komunalne i socjalne, na podstawie czego standard jest, że są zaliczane do komunalnych, a do 

socjalnych. Niestety niektóre komunalne mają standard mieszkań socjalnych. Chciałabym 

bliżej na ten temat dowiedzieć się. Rozmawiałam z mieszkańcami, a wiem również, że w 

ramach Komisji Skarg, Wniosków komisja udała się do tych mieszkańców i również mają 
uwagi odnośnie standardu mieszkań w swoich mieszkaniach. To, że to są osoby słabo 

sytuowane finansowo, ale to są ludzie i wydaje mi się, że warunki, to że leje się komuś na głowę 
to raczej jest to podstawą, bardziej ważne niż na przykład wymiana poręczy. A jeżeli chodzi 

o naprawę dachu mam informację na dzień dzisiejszy, że to nie zostało wykonane.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że rzeczywiście naprawienie dachu jest ważniejsze niż naprawa 

poręczy, co do tego nie ma wątpliwości, ale ja poprosiłabym tutaj o odpowiedź, bo jest z nami 

pani Grażyna Dorożyńska i myślę, że ona o szczegółach będzie umiała więcej powiedzieć, 
natomiast staramy się reagować właśnie w ten sposób jak Pani radna mówiła, czyli najpierw te 

poważniejsze problemy staramy się zabezpieczać, później dopiero to na co wystarczy 

pieniędzy. Ale akurat na ten temat, bo ja nie sądzę, żeby gdzieś zostały na  okres zimowy nie 

przeprowadzone do tego stopnia naprawy, czy remonty, żeby komuś lało się na głowę. Proszę 
o odpowiedź na ten temat panią Grażynę Dorożyńską.  
 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że do czasu udzielenia odpowiedzi przez 

p. Grażynę Dorożyńską radni mogą zadawać pytania w sprawach różnych.  

 

Do punktu 7. 

Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała podrążyć sprawę wniosku z budżetu 

partycypacyjnego i tej zgody z Wód Polskich, może nie tyle zgody co sprawę tego projektu. 

Czy wnioskodawcy tego projektu, którzy, zgłaszaliśmy to z budżetu partycypacyjnego będą 
mogli zapoznać się przed ostateczną decyzją Wód Polskich, czyli do 31 października, czyli 

przed zdaniem tego projektu do wykonania. Czy my będziemy mogli zapoznać się z tym 

projektem?  
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Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli tylko będziemy dysponować tym projektem to nie ma 

żadnych przeszkód, żebyście Państwo zapoznali się z zapisami ostatecznymi projektu. 

Chciałabym przypomnieć, że tutaj dyskusja i z projektantami i z zainteresowanymi szczególnie 

czyli z klubem MKS, była prowadzona bardzo szeroko i te propozycje, te uwagi, które Państwo 

zgłaszaliście zostały uwzględnione w projekcie, dlatego tak, z wersją ostateczną będziecie się 
państwo mogli zapoznać, jeżeli tylko dokument wpłynie do Urzędu Miasta. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zwróciła się z prośbą do pani Burmistrz o powiadomienie radnych 

o terminie wpłynięcia tego dokumentu, bo okaże się znowu, że jesteśmy niedoinformowani 

i coś będzie robione, a chcielibyśmy to wcześniej zobaczyć.  
 

Pani Burmistrz zadeklarowała, że radni w momencie otrzymania tego projektu dostaną taką 
informację.        
 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy zakończono już aktualizację projektu ul. Siewierskiej, 

jeśli tak to kiedy to się zadziało? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie zakończono aktualizacji projektu ul. Siewierskiej, my 

w chwili obecnej będziemy ogłaszać kolejne postępowanie, a tamte dokumenty, w których nie 

zostało rozwiązane jak należy odprowadzenie wód deszczowych, tam są problemy głównie 

z tym tematem będą wykorzystane do przygotowania projektu na ul. Siewierską. Nie 

ogłosiliśmy jeszcze tego postępowania.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk powiedział, że jest mu bardzo przykro. Chodzi o pismo, które zostało 

skierowane między innymi do Burmistrza Miasta, do Pana Przewodniczącego, tak długo to 

trwało, że to pismo nie dotarło do nas, ja wiem, że tutaj Pani nie miała nam przekazać, przykro 

mi również, że przewodniczący Bugaj nam nie przekazał tego pisma, ponieważ nie było tam 

napisane do radnych, ale przewodniczący Woszczyk, który pisma otrzymuje, zawsze możemy 

liczyć, że otrzymamy takie pismo i jesteśmy informowani. Mam w związku z tym kilka pytań, 
jaka osoba w Urzędzie jest odpowiedzialna, bo z tego co wiem pani dyrektor około 20 sierpnia 

składała to pismo, do zeszłego tygodnia nie miała żadnej odpowiedzi. Z tego co wiem jest 

30 dni odpowiedź na takie pisma.  Minęły dwa miesiące, pani była dyrektor nie dostała żadnej 

odpowiedzi na to pismo. Mam kolejne pytanie, kilka pytań zadam w związku z tą całą sytuacją. 
Czy to prawda, że miasto zwróciło się o zwrot środków finansowych do pani byłej dyrektorki 

za to, że kazała wypłacić nauczycielom jakieś tam pieniądze za nadgodziny. Podobno jest 

wyrok sądu prawomocny, który twierdzi, że było zrobione wszystko z prawem i że te 

nadgodziny należało się wypłacić nauczycielom. Mam pytanie kolejne, dlaczego teraz ścigacie 

Panią dyrektor, każecie Jej zwracać jakieś pieniądze, jeżeli podobni jest prawomocny wyrok 

Sądu w Zawierciu, który twierdzi, że te pieniądze jak najbardziej należały się nauczycielom 

i powinny być zapłacone. Pani Burmistrz bardzo prosiłbym o odpowiedź w tym temacie, było 

od dawna wiadomo, boli mnie, że na tych komisjach Pani się pytałem, na dwóch komisjach 

Pani twierdziła, że nie zna Pani w ogóle, że nie wie pani, że takie pismo jest, że pani go nie 

widziała, może Pan Burmistrz, bo pani nie miała dostępu do tego pisma, może podpisywał je 

pan Burmistrz i z to tyle trwało. Musieliśmy się spotkać z panią dyrektor, żeby się dowiedzieć 
o wszystkich szczegółach. Chciałem serdecznie podziękować pani Burmistrz, panu 

Burmistrzowi za wykonanie schodów na ul. Sucharskiego, ułatwi to docieranie bezpieczne 



12 

 

dzieciakom o przedszkola, mieszkańcom żeby wyrzucać śmieci. Czekamy jeszcze na barierkę, 
są tam zrobione otwory pod tą barierkę, ale bardzo się cieszymy i dziękuję serdecznie, że 

zostało to wykonane.  

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pismo, o które Pan mówi, to pismo zostało 

skierowane do przewodniczącego Rady Miasta i tak zostało przekazane. Rzeczywiście na 

moment, który rozmawialiśmy nie skojarzyłam tego pismo i mówiłam, że takie pismo nie 

wpłynęło, ale wiecie państwo, bo o tym informował przewodniczący Eugeniusz Bugaj, że takie 

pismo otrzymał. To co się dzieje dalej z pismem to już jest sprawa pomiędzy przewodniczącym, 

a radnymi, ale jeżeli chodzi o odpowiedź z Urzędu Miasta to otrzymaliśmy to pismo tylko 

i wyłącznie do wiadomości, dlatego odpowiedź na ten temat. Wielokrotnie z Panią dyrektor 

rozmowy były prowadzone, był prowadzony audyt w szkole. Pani dyrektor zna doskonale 

problem z wypłaceniem nadgodzin za pierwszy okres pandemii. Jeśli chodzi z kolei o sprawę, 
która toczyła się w Zawierciu rzeczywiście wpłynęło osiem, z tego co pamiętam osiem 

pozwów. Ze strony nauczycieli o wypłacenie godzin ponadwymiarowych, odbyła się przed 

wakacjami jedna sprawa i tam zapadł wyrok zgodnie, z którym musieliśmy nadgodziny 

wypłacić, natomiast pozostałe sprawy były zawieszone. W tej chwili czekamy na kolejne 

terminy ustalonych, już z nową Panią dyrektor. Jako strona tego konfliktu będzie  w tej chwili 

pani dyrektor, która obecnie zawiaduje szkołą oraz nauczyciele, którzy już dużo wcześniej 

złożyli te wnioski do Sądu Pracy. W tej chwili czekamy na ustalenie terminów. 

 

Radny p. Tomasz Szlenk zapytał, dlaczego z Urzędu Miasta są wysyłane jakieś pisma do pani 

dyrektor o zwrot jakichś środków, bo o to mi chodzi. Wysyłane są jakieś pisma, gdzie wyrok 

Sądu jest stwierdzający, że pani dyrektor zrobiła wszystko zgodnie z prawem, że te pieniądze 

się należą nauczycielom, to ja nie rozumiem tej sytuacji tutaj. Przed chwilą pani Burmistrz 

powiedziała, że jak najbardziej (wypowiedź niesłyszalna) ta sprawa. Z tego co jest mi wiadomo 

kolejne sprawy będą pewnie rozstrzygane pozytywnie, bo byłby precedens, jakby w jednym 

przypadku Sąd uznał, że było to zgodnie z prawem, a w innych przypadkach, że nie było zgodne 

z prawem, więc nie rozumiem postępowania Urzędu Miasta w stosunku do byłej pani dyrektor, 

że my występujemy wiedząc, że jest wyrok prawomocny, że te pieniądze się należały 

nauczycielom to my występujemy z pismem do pani byłej dyrektor o zwrócenie jakichś 
środków finansowych.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że z tego co pamięta pismo było kierowane jeszcze przez rozprawą 
sądową, ale jakby nie ma to większego znaczenia, dlatego że zupełnie inny kontekst był tego 

pisma, o którym Pan mówi, które chyba, pani dyrektor chyba zapoznała Pana z tym pismem, 

tak sądzę. Zupełnie inny kontekst, niż ten o którym Pan wspomina. Jeżeli chodzi 

o rozstrzygnięcie pozostałych spraw sądowych trudno mi powiedzieć jaki będzie wyrok Sądu, 

poczekajmy na rozstrzygnięcie pozostałych siedmiu spraw sądowych.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk podziękował pani Burmistrz. Mnie boli to po prostu, że tak się 
zachowujemy w stosunku do ludzi, jesteśmy radnymi, jesteśmy burmistrzami, ale kiedyś nie 

będziemy piastować tych funkcji, a ludźmi się bywa całe życie. Mnie to boli, uważam, że nie 

powinna tak być pani dyrektor traktowana i nie wydaje mi się jakby była współpraca 

odpowiednia z Urzędem Miasta, czy by Pani dyrektor zrezygnowała, miała dość tego 

wszystkiego. 
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Pani Burmistrz dodała, że gmina rozliczała za pierwszy okres pandemii wszystkie szkoły, które 

funkcjonują na terenie miasta Myszkowa i wszędzie dyrektorzy byli zobowiązani do 

przedstawienia szczególnych założeń i szczególnej dbałości o to, żeby odpowiednio rozliczyć 
pracujących w uciążliwych warunkach nauczycieli. Tak się stało w przypadku wszystkich szkół 

poza SP nr 3, mamy zastrzeżenia potwierdzone audytem co do rzetelności prowadzonego 

nadzoru w tym pierwszym bardzo trudnym okresie pandemii. Jako jedyna Szkoła nr 3 postąpiła 

w inny sposób niż pozostałe szkoły. Państwo znacie temat, z tego co widzę pan Szlenk bardzo 

dokładnie, natomiast pozostali radni być może nie. Chciałam Państwa poinformować, że 

wyglądało to tak, że za godziny w etatach wszyscy nauczyciele dostali pełne wynagrodzenie, 

natomiast rozbieżność jest jeśli chodzi o godziny ponadwymiarowe. Mówię tu o wszystkie te 

godziny, które były wykonywane przez nauczycieli poza 18 godzinnym pensum, które są 
godzinami dydaktycznymi. Jesteśmy po wielu rozmowach, po wielu dyskusjach z dyrektorami, 

w których to oni pokazywali, w jaki sposób dokumentują wykonywanie godzin 

ponadwymiarowych. W niektórych przypadkach nie było wątpliwości, że nauczyciele taką 
pracę w godzinach ponadwymiarowych wykonywali, natomiast w niektórych przypadkach 

były to sprawy sporne, zupełnie inaczej traktowane przez panią dyrektor SP nr 3 i przez 

pozostałych dyrektorów myszkowskich szkół. Jako Urząd Miasta musimy jednakowo 

traktować wszystkie szkoły, które funkcjonują na terenie Urzędu Miasta i to do Pani dyrektor 

należało prawidłowe udokumentowanie godzin ponadwymiarowych, żeby nie było żadnych 

wątpliwości przy zapłaceniu, przy wydatkowaniu publicznych środków na konkretny cel. My 

musimy być pewni, że takie dokumenty są przygotowane prawidłowo po to, żeby wydatkować 
publiczne pieniądze. Więcej w tej sprawie nie mam nic do dodania, to jaki będzie wyrok sądu 

w pozostałych siedmiu sprawach będziemy dowiadywać się dopiero na sali sądowej i potem 

poinformujemy Państwa jak to wygląda. W tej chwili mogę mówić o tej jednej sprawie, która 

przed wakacjami się odbyła i o tym, że SP nr 3 jako jedyna szkoła w mieście zupełnie inaczej 

podeszła do rozliczenia godzin ponadwymiarowych dla nauczycieli pracujących w sposób 

zdalny.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk powiedział, że ten wyrok sądu potwierdził, że Pani dyrektor miała 

rację i tutaj chociaż w tym jednym przypadku Pani dyrektor miała rację, więc też nie ma co do 

ogółu, może akurat pani dyrektor SP nr 3 miała rację, a inni dyrektorzy się mylili i tutaj ten 

wyrok sądu pokazuje, że Pani dyrektor akurat w tej jednej sprawie nie złamała przepisów i nie 

zrobiła nic niezgodnego.  

 

Pani Burmistrz dodała, że ten wyrok nie był o rację, to nie był wyrok o rację.  
 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że chciała zgłosić prośbę do przewodniczącego 

Komisji, jak i do pana przewodniczącego Bugaja, że jest radnym tak jak i nasza pozostała 

dwudziestka, to my wybieraliśmy go na wiceprzewodniczącego i uważam, że pisma nie 

przychodzą tylko do niego. Nie chciałabym się dowiadywać np. od radnego Tomka Szlenka 

o takich sprawach tylko chciałabym wiedzieć dwa miesiące wcześniej, bo uważam, że 

powinniśmy być informowani o wszystkim.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda wyjaśnił, że też jest tego zdania, ale do Niego nie 

dotarła żadna informacja w sprawie tego pisma. Proszę mi wierzyć.  
 



14 

 

Radny p. Tomasz Szlenk zwrócił się do przewodniczącej, czy przewodniczący Bugaj łamie 

prawo nie odpisując w swoim imieniu i myślę w imieniu radnych, bo jak rozumiem to pismo 

nie wiem, czy do końca było kierowane do przewodniczącego. Wydaje mi się, że nie i to 

sprawdzę dokładnie, bo było do wiadomości przewodniczącego i Burmistrza, a było kierowane 

do radcy prawnego, z tego co pamiętam, może jestem w błędzie, ale wydaje mi się w 90%, że 

było kierowane do Pani radcy prawnej, a do wiadomości Burmistrza i przewodniczącego, więc 

jeżeli tak by było to ja bym prosił o sprawdzenie. Jeżeli pani radca nie odpowiedziała w ciągu 

ustawowego terminu to prosiłbym o wyciągnięcie jakichś konsekwencji, dlaczego to pismo. 

Jeżeli to było kierowane do przewodniczącego Bugaja to uważam, że niefajnie to wygląda, że 

przewodniczący nie odpisuje, my jako radni w ogóle o niczym nie wiemy i w jakim świetle to 

nas ogólnie stawia jako przewodniczącego i radnych miejskich.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powtórzył, że o piśmie nie wiedział nic, natomiast to 

jak postąpił pan przewodniczący Bugaj ja na to nie mam żadnego wpływu.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska ad vocem do wypowiedzi poprzedniej, uważam że jako 

wiceprzewodnicząca też powinnam być poinformowana o takim piśmie, bo jeżeli tam 

rzeczywiście było do przewodniczącego pod nieobecność pana Jerzego Woszczyka. To jest 

jedna rzecz, taka uwaga. Mam pytanie do pani Burmistrz, kiedy odbędzie się otwarci ofert na 

zapytanie ofertowe, które ukazało się na BIP 22 października w sprawie budowy boiska przy 

Szkole w Mrzygłodzie.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że w tej chwili nie mam otwartego tego zapytania ofertowego, ale 

jeżeli Pani jest na stronie BIP to tam jest na pewno napisane do kiedy jest składanie ofert, za 

chwileczkę mogę to oczywiście mogę Pani sprawdzić. Otwieramy oferty niezwłocznie po ich 

wpłynięciu, nawet na dzień następny to się nie odbywa, tylko w dniu, w którym oferty 

wpływają. Jeżeli Pani jeszcze chwilę poczeka to sprawdzę do kiedy tam jest wyznaczony 

termin.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska podziękowała pani Burmistrz i powiedziała, że sobie sprawdzi. 

Mam kolejne pytanie, taką prośbę, chodzi mi o podanie do wiadomości radnym, dla których 

ulic miasta Urząd ma już wyznaczony pas drogowy, to znaczy dla których jest właścicielem 

pasa drogowego, co umożliwiłoby projektowanie i budowę dróg. Bardzo bym prosiła, ja nie 

mówię, żeby pani Burmistrz odpowiedziała natychmiast, ale bardzo bym prosiła, żeby w ciągu 

kilku dni np. do sesji budżetowej do czwartku taką informację na tablety nam przekazać.  
 

Radna p. Iwona Skotniczna powróciła do tematu, który był przed chwilą tzn. poinformowaniu 

nas radnych odnośnie sprawy Pani dyrektor ze SP nr 3. Takie pytania, o ile ja pamiętam były 

zadawane na komisjach, zadawałam również ja na sesji, a informacje mamy, że pismo dotarło 

do Urzędu chyba pod koniec sierpnia. Dla mnie jest to niezrozumiałe, skoro na sesji Pan 

wiceprzewodniczący powiedział, że to nie jest jednoosobowe rozstrzyganie, więc kto w takim 

przypadku rozstrzyga. Jeżeli nie wszyscy radni to przynajmniej Komisja Oświaty powinna być 
poinformowana, że taki problem istnieje i w jakiś sposób zażegnać temu problemowi. Ja po 

prostu nie potrafię tego zrozumieć, żeby taka sytuacja miała miejsce u nas w Myszkowie.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że na Komisji Oświaty jako 

przewodniczący nie trzymał żadnej informacji dotyczącej tego pisma.  
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Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że wierzy panu Przewodniczącemu. Gdzieś to pismo 

utknęło, nie wiem gdzie, nie chcę się nawet dopytywać, bo po prostu wstyd.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, na jakim etapie jest budowa mostu na ul. 

Mrzygłodzkiej? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli chodzi o budowę mostu przy ul. Mrzygłodzkiej 

jesteśmy tuż przed zawarciem umowy o roboty budowlane.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił p. Grażynę Dorożyńską o odpowiedź na 

pytanie p. Iwony Skotnicznej.   

 

Pani Grażyna Dorożyńska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o lokal na Kościuszki 2 małżeństwa, 

które było zalane w sierpniu, przy takich dużych opadach deszczu odkleiła się papa i na chwile 

obecną zostało to usunięte. Nie ma już zalania. Nawet byłam wczoraj osobiście po deszczach, 

które były w sobotę, nie ma żadnych przecieków na dachu. Na chwilę obecną w związku 

z ograniczonymi środkami finansowymi na ten rok nie było możliwości, żeby robić generalny 

remont dachu, także zaplanowaliśmy to na przyszły rok na remont generalny w ramach 

posiadanych środków, które będziemy mieć. Postaramy się to w przyszłym roku zrobić, 
generalny remont tego dachu.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że będzie sprawdzała, czy faktycznie zostało to 

wykonane. Zadałam również pytanie odnośnie ul. Kościuszki 4 i 6 o mieszkania socjalne 

i komunalne, jakie kryteria są stosowane do zatwierdzenia mieszkania jako socjalne, 

komunalne. Standard mieszkań komunalnych na ul. Kościuszki 4, 6 jest, zapraszam do pójścia 

tam zobaczyć jak to wygląda, to jest po prostu żenujące.  

 

Pani Grażyna Dorożyńska powiedziała, że te lokale, które zostały przekazane przez MTBS były 

jako lokale komunalne i socjalne, na chwilę obecną tak pozostało. Jeżeli standard był wyższy 

dlatego myślę, że jako lokal komunalny. Sprawdzimy to jeszcze, jeśli będzie standard wyższy 

jak socjalny to pozostanie jako komunalny lokal.   

 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że jeżeli chodzi o sprawy mieszkalnictwa 

w Myszkowie musi się zmienić, ponieważ niestety gdziekolwiek zaglądamy, czy to jest MTBS, 

czy to jest KZGM, to ciągle są problemy jeśli chodzi o mieszkalnictwo. Wydaje mi się, że 

trzeba dużo pracy wykonać, żeby to się zmieniło w Myszkowie.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, czy Pan przewodniczący będzie składał ten wniosek 

o lepszą komunikację miasta z radnymi.   

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że zaraz to formalnie jakoś sformułujemy.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że bardzo się cieszy, ale ma taką uwagę. W mojej 

ocenie wniosek radnego o komunikowanie się Urzędu z radnym dla władz miasta będzie to coś 
bardzo przykrego, wręcz bardzo żenującego, ale jak najbardziej jestem za tym wnioskiem.  
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Pani Burmistrz odpowiedziała na pytanie Pani Zofii Jastrzębskiej odnośnie do kiedy jest to 

zapytanie ofertowe, termin składania ofert jest do piątku w tym tygodniu. Otwarcie ofert 

następuje po złożeniu ofert.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że sprawdziła sobie, do 29 października. Chciałam 

tylko powiedzieć, że od 22 października do 29 października jest to siedem dni i w mojej ocenie 

bardzo jest wątpliwe, czy ktokolwiek zgłosi się na to zapytanie ofertowe i da odpowiedź, bo 

ten czas jest bardzo krótki. Myślałam, że może Państwo przesunięcie ten termin o kilka dni 

dalej.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że jeśli chodzi o prace projektowe to jest wystarczający termin na 

zgłoszenie ofert. Jeśli mowa byłaby o robotach budowlanych to w przypadku prowadzenia 

przetargu konieczne jest 14 dni.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk zapytał pani Burmistrz, bo z tego co wiem dzisiaj został rozstrzygnięty 

konkurs covidowy, bo dzisiaj były składane trzy wnioski, z tego co przed chwileczką mi ta 

osoba dzwoniła dostaliśmy na ul. Rolniczą 8.000.000,00 zł, nie wiem, czy to jest prawda. 

Chciałem się zapytać odnośnie tych dwóch wniosków, ogólnie trzech wniosków czy Pani wie 

coś w tym temacie, jak tam sytuacja wygląda, czy jeszcze nie dotarła żadna jakaś oficjalna 

informacja miasta.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że rzeczywiście jest taki screen ze strony, gdzie mamy informację, 
że dostajemy dofinansowanie na ul. Rolniczą, ale nie przyszły jeszcze żadne informacje z BGK 

i nie mamy żadnych argumentów, ani dlaczego akurat tą drogę dostaliśmy, a pozostałych dwóch 

wniosków nie rozpatrzono pozytywnie. Jak tylko będziemy mieć jakieś informacje, już 
pełniejsze w tej sprawie to już będziemy Państwu przekazywać. Póki co ten screen ze strony 

mówi, że dostajemy dofinansowanie ponad 8.000.000,00 zł na ul. Rolniczą, nie mamy żadnych 

informacji na piśmie, nie mamy również informacji o dacie zawarcia umowy, ani argumentów, 

które przemówiły za tym, że ten wniosek został przyjęty, a inne odrzucone.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że jeszcze w sprawach różnych dotarły 

do nas dwa pisma, jedno podpisane przez p. Sebastiana Sobowca w sprawie przegłosowania 

uchwały dotyczącej edukacji seksualnej. Państwo się mogliście się zapoznać z tym pismem. 

Wydaje mi się, że póki co nie jest ono zasadne, dlatego że nie przegłosowywaliśmy żadnej 

uchwały dotyczącej edukacji seksualnej. Drugie pismo dotyczące poparcia poprzez podjęcie 

uchwały Rady Miasta, poparcia starań Uniwersytetu Humanistyczno – Przyrodniczego 

o otwarciu kształcenia na kierunku lekarskim. Takiej uchwały co prawda nie mamy, ale 

możemy się nad tym zastanowić, czy taką uchwałę sformułować i ją przegłosować. Czy w tych 

sprawach macie Państwo jakieś pytania, czy uwagi?  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała ad vocem, że cieszyłaby się, że dostaliśmy 

chociaż jeden wniosek na 8.000.000,00 zł, a dlaczego nie dostaliśmy dwa, bo lepiej dostać jeden 

niż nie dostać nic. Uważam, ze to i tak jest duży sukces dostać 8.000.000,00 zł.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie mówiła, że nie cieszy się, nie mam tylko jeszcze żadnych 

informacji, które mogę Państwu przekazać. Póki co jest to informacja wyświetlona na stronie 

internetowej, nie ma informacji od instytucji, do których te wnioski były składane. Również 
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bardzo cieszę się, że ul. Rolnicza będzie mogła być zrealizowana. Jest to również dla mnie 

ogromna radość. 
 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała dopowiedzieć właśnie na tym przykładzie, 

że jeżeli gdzieś nawet jakiś screen się pokazał jakiegoś pisma to miała Pani dzisiaj okazję, bo 

jest Komisja i jest wielu radnych, żeby podzielić się taką informacją, że jest już screen, ale 

czekamy na dokumenty.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że my kiedyś dzieliliśmy się z Państwem informacjami, bo 

odstaliśmy taka informacje przy okazji dróg lokalnych, że jesteśmy już na liście, że dostaniemy 

dofinansowania, że dotyczyło to dwóch inwestycji, wcześniej ul. Krasickiego, potem ul. 

Rolniczej i Zamenhoffa, a tak naprawdę dopiero lista, która wychodzi o Pana Premiera jest 

ostatecznym dowodem otrzymania dofinansowania. Cała ta nasza radość i dzielenie się 
z Państwem informacjami to naprawdę chciałabym wykonywać natychmiast jak tylko taką 
informację mam, powoduje sytuacje takie, że tak naprawdę jest to potem ogromne 

rozczarowanie, gdy jednak okazuje się, że tych pieniędzy nie będzie, jesteśmy dalej na liście 

rezerwowej. Zmieniło się w międzyczasie podejście, sposób rozpatrzenia, czy może inny jest 

ranking tych wniosków, które trafiają już do Warszawy, dlatego muszę mieć informację 
potwierdzona i sprawdzoną, żeby jakkolwiek państwa informować. W momencie, którym 

dostaniemy odpowiedź na złożone wnioski Państwo o tym również będziecie informowani.      

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy Państwo macie jeszcze jakieś pytania? 

Z uwagi na brak pytań przewodniczący komisji sformułował wniosek formalny i poddał go pod 

głosowanie. Zawnioskował o poprawę komunikacji z radnymi i o bieżące informowanie 

o działaniach Urzędu Miasta w sprawach inwestycyjnych i zmianach dokonywanych w tych 

inwestycjach tak, aby radni nie byli zaskakiwani podejmowanymi decyzjami.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że może trzeba jeszcze ująć w jaki sposób, bo jeżeli 

coś zadzieje się na początku września, a my na bieżąco będziemy informowani pod koniec 

września dopiero na komisji to może to jest za długi okres czasu, a tez będzie na bieżąco, bo 

była komisja pod koniec miesiąca na przykład. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił, żeby radna doprecyzowała wniosek np. 

przez Informator Rady Miasta? 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska odpowiedziała, że tak np. przez Informator Rady.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda sformułował wniosek Komisji i poprosił o jego 

przegłosowanie.     

              

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja wnioskuje o poprawę i o bieżące informowanie na przykład przez Informator 

Rady Miasta o działaniach Burmistrza Miasta w sprawach inwestycyjnych oraz zmian 

dokonywanych w inwestycjach tak, aby radni nie byli zaskakiwani podejmowanymi 

decyzjami. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

BRAK GŁOSU (3) 

Magdalena Balwierz, Andrzej Giewon, Małgorzata Skinder 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Woszczyk 

 

 

Radna p. Magdalena Balwierz zgłosiła swój głos „za” do protokołu.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że za wnioskiem głosowało 8 radnych, 

a zatem wniosek został przyjęty zwykłą większością głosów. Przewodniczący komisji zapytał, 

czy radni mają jakieś pytania? Z uwagi na brak pytań i wyczerpanie porządku komisji 

przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji.     

 

 

  

Prowadzący obrady komisji 

 

Jacek Trynda 

 

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


